

OVIO'S PANCAKES MADNESS

Ovio®

ovio.eu



TROPICAL TACOS BY RAMY SOLI 130

3 layers of pancakes stuffed with 3 different types of cream: mango, chocolate and lotus with fresh mixed fruits served with vanilla ice cream and sliced almonds.

طبقات من البان كيك محشوة بـ ٣ أنواع مختلفة من الكريمة الغنية بالمانجو والشوكولاتة واللوتس مع سلطة فواكه طازجة ومشكلة تقدم مع آيس كريم فانيليا وشرائح اللوز.

CLASSIC SIGNATURE BELGIAN CHOCOLATE 120

Our signature Belgian chocolate stack of pancakes topped with vanilla ice cream and almond slices

طبقات البان كيك مع الشوكولاتة مغطاة بأيس كريم الفانيليا و قطع اللوز

CHOCOLATE ROSHELLO CHURROS 120

Fluffy butter milk pancakes served with chocolate roshello topped with churros, vanilla ice cream, caramelized hazelnuts, and whipped cream

طبقات البان كيك مع شوكلاتة روشيلو، مغطاة بالتشوروز، آيس كريم الفانيليا، بندق مكرومل وكريمة مخفوقة

BELGIAN CHOCOLATE MIXED BERRIES 120

Fluffy butter milk pancakes with wild mixed berries and Belgian milk chocolate, topped with vanilla ice cream and chocolate biscuits

طبقات من البان كيك مع صوص التوت البري و صوص الشوكولاتة البلجيكية مغطاة بأيس كريم الفانيليا و بسكويت الشوكولاتة

HONEYCOMB CRÈME BRÛLÉE 115

Fluffy butter milk pancakes with salted caramel sauce, topped with torched vanilla crème brûlée, vanilla ice cream & honeycomb

طبقات البان كيك مع صوص الكراميل المملح، مغطاة بطبقة من الكريم بروليه بالفانيليا، يقدم مع آيس كريم الفانيليا و الهوني كومب

LOTUS DREAM 120

Fluffy butter milk pancakes with lotus sauce and fresh berries sprinkled with lotus crumble on top and vanilla ice cream

طبقات البان كيك مع صوص اللوتس والتوت الطازج، مغطاة باللوتس كرامبل و آيس كريم الفانيليا

MANGO DULCE DE LECHE 115

Dulce de leche on 4 stacks of pancakes, fresh mango filling, whipped cream, drizzled with chocolate sauce and caramelized walnuts

طبقات البان كيك مع صوص دولسي دي ليتشي، محشوة بالمانجو الطازجة، كريمة مخفوقة، مع صوص الشوكولاتة ومغطاة بعين الجمل المكرومل

CHOCOLATE FONDUE 115

Fluffy butter milk pancakes drizzled with salted caramel sauce, salted caramel chocolate fondue, and vanilla ice cream

طبقات البان كيك مع الشوكولاتة البلجيكية وصوص الكراميل المملح مع كيك المولتن، الساخن المحشو بالكراميل المملح مع الشوكولاتة و يقدم مع آيس كريم الفانيليا



**BROWSE
OUR MENU
ON YOUR
PHONE**

Prices are subject to %12 service charge & applicable VAT taxes.
If you have any allergy please check with the restaurant manager.

ovio.eu